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		About Us / À propos de nous
	

	




	
		
	This site provides information about masters (age 30 and older) weightlifting in Canada. Here you can locate schedules of upcoming competitions, results of past competitions, qualifying totals, records, weightlifting publications, membership requirements, and locations of other related sites on the web.



	




	
		
	Ce site donne de l'information à propos de l'haltérophilie Maîtres (30 ans et plus) au Canada. Ici vous pouvez trouver les horaires des compétitions futures, résultats de compétitions passées, totaux de qualification, records, publications d'haltérophilie, exigences d'adhésion, et liens à d'autres sites web d'intérêt.



	







	



			
			
	
		

	





			
			
	
		
	MISSION STATEMENT OF THE CANADIAN MASTERS WEIGHTLIFTING ORGANIZATION

This organization is dedicated to the promotion and development of Masters Olympic Weightlifting in Canada and shall represent the interests of Canadian Master Weightlifters.  It will do so in a spirit of equity and fair play, while at the same time encouraging a fit for life philosophy.



	







			
			
	
		
	L’ENONCE DE MISSION DE LA ORGANISIAN DES MAITRES HALTEROPHILES CANADIENS

Cette organisation est dédiés à promouvoir le développement des Maîtres Haltérophiles au Canada et doit représenter les intérêts des Maîtres Haltérophiles canadiens. Elle le fera de par esprit d’équité et de beau jeu, et en même temps, en encourageant une philosophie de se mettre en forme pour la vie.



	







	





	

		

	






		

		



					
				










